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Tonen i Stockholms fullmäktige är ofta hjärtlig men rå. Då är det extra viktigt 
att hålla rågången mellan en slagkraftig debatt och användandet av härskartek-
niker tydlig.  
Tyvärr upplever jag inte att så alltid är fallet. En enskild ledamot kan från ett 
borgarråd få veta att ledamoten kanske inte har riktigt bra koll på beslutsord-
ningen eller hur saker går till i verkligheten. En ledamot kan få sig till livs 
”sakupplysningar” från ett borgarråd där ledamoten meddelas kommunal be-
slutsordning i ett enskilt ärende.  
 Det är debattekniker som förminskar sakinnehållet i en enskild ledamots 
frågor eller påståenden, oavsett om sakupplysningen var på sin plats eller inte. 
Självfallet gäller inte detta enbart borgarråd, men stadens högsta ledning har 
ett extra stort ansvar för hur debattmiljön är i fullmäktigesalen. 
 Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 

På vilket sätt arbetar borgarrådsgruppen för att medvetandegöra använ-
dandet av härskartekniker i ett försök att minska antalet tillfällen då de 
används i fullmäktige? 

 
Stockholm den 3 april 2006 
 

Henrik G Ehrenberg 


